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Ärende 20: Måltidspolicy för Huddinge kommun 

 

Vi i Miljöpartiet är glada över att vi nu äntligen kommer få en måltidspolicy för våra 
verksamheter. Även om förslaget är väldigt kortfattad och är i mångt och mycket ytlig är det 
positivt att den ekologiska hållbarheten särskilt lyfts fram.  
 
Det är dock olyckligt att det är vagt formulerat kring kött och charkprodukter av nöt- och 
fläskkött. Att inköpen ska vara “balanserade” i förhållande till den totala inköpsmängden av 
livsmedel är intetsägande. Här borde vi kunna vara tydligare.  
 
En kommun som säger sig ha stora ambitioner vad gäller hållbarhet måste också våga leva 
upp till det i viktiga dokument som dessa. Men vi ser det här som ett första steg och ser fram 
emot en framtida utvärdering och uppdatering.  
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